

ໄມ້ທ່ອນ ຈາກໄມ້ທຳມະຊາດ ຈາກປ່າໄມ້ຊົມໃຊ້ຂອງບ້ານ (v5.1) TWG 28.02.-01.03.2022

ຜືນທີ່	ຈຸດຕ້ອງໄສ້ການຄຸ້ມຄອງຂໍ້ມູນໄມ້ທີ່ສຳຄັນ	ການຄຸ້ມຄອງຂໍ້ມູນໄມ້ຂອງຜູ້ປະກອບການ (Operational control)			ການກວດກາຢັ້ງຢືນຄວາມຖືກຕ້ອງ ເປັນລາຍການ (Verification by subjects - POFI)		
		ກິດຈະກຳ	ການບັນທຶກຂໍ້ມູນໄມ້ໃນຕ້ອງໄສ້ການສະ ໜອງໄມ້	ຄວາມຮັບຜິດຊອບ	ການກວດກາຄວາມຖືກຕ້ອງຂໍ້ມູນໄມ້ (ພາກສະໜາມ)	ການສົມທຽບຄວາມຖືກຕ້ອງຂອງຂໍ້ມູນໄມ້ ລະຫວ່າງຕ້ອງໄສ້ (IMS)	ການອະທິບາຍຂັ້ນຕອນການກວດກາຢັ້ງຢືນຄວາມຖືກຕ້ອງ
ປ່າໄມ້/ສໜ 1	ການສຳຫຼວດກ່ອນການຂຸດຄົ້ນ	ການສຳຫຼວດຕົ້ນໄມ້ ຢືນຕົ້ນສຳລັບການຂຸດຄົ້ນ	ແບບຜົມ ການສຳຫຼວດກ່ອນການຂຸດຄົ້ນ, ບົດລາຍງານ ການສຳຫຼວດກ່ອນການຂຸດຄົ້ນ	ຈຸງານກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້ບ້ານ, ຫ້ອງ ການກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້ເມືອງ (ໜ່ວຍງານປ່າໄມ້ເມືອງ)		-	<p>ໄລຍະເວລາໃນການກວດກາ:</p> <ul style="list-style-type: none"> - ໜຶ່ງຄັ້ງຕໍ່ປີ <p>ເວລາໃນການກວດກາ:</p> <ul style="list-style-type: none"> - ກ່ອນລະດູການຂຸດຄົ້ນ (ກວດກາຄວາມຖືກຕ້ອງຂອງການໝາຍຕົ້ນໄມ້ຢືນຕົ້ນ) - ຫຼັງ ລະດູການຂຸດຄົ້ນ (other CCP) <p>ຄວາມລະອຽດໃນການກວດກາ</p> <ul style="list-style-type: none"> - ສຸ່ມກວດກາ ບັນດາບ້ານທີ່ມີແຜນຈັດສັນປ່າໄມ້ບ້ານ (ອີງໃສ່ຄວາມສ່ຽງ) <p>ການອະທິບາຍ:</p> <p>ໄມ້ຈາກປ່າໄມ້ຊົມໃຊ້ຂອງບ້ານ ແລະ ຈາກທີ່ດິນບຸກຄົນ, ນິຕິບຸກຄົນ ຫຼື</p>
	ການໝາຍຕົ້ນໄມ້	ໝາຍຕົ້ນຕັດ	ບັນຊີໄມ້ຢືນຕົ້ນທີ່ຄັດເລືອກໃຫ້ຕັດ.	ຈຸງານກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້ບ້ານ, ຫ້ອງ ການກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້ເມືອງ (ໜ່ວຍງານປ່າໄມ້ເມືອງ)	ກວດກາທີ່ຕັ້ງຂອງຕົ້ນໄມ້ຢືນຕົ້ນທີ່ໝາຍໃຫ້ຕັດ ລວມທັງແຜນທີ່ສຳຫຼວດ/ບັນຊີໄມ້ຢືນຕົ້ນ ທີ່ຄັດເລືອກໃຫ້ຕັດ, ກວດກາ ວັດແທກ ສຸ່ມຕົວຢ່າງ ຕົ້ນໄມ້ຢືນຕົ້ນ ທີ່ ໝາຍໃຫ້ຕັດ.	-	
	ການຕັດ/ການບັນທ່ອນ	ຕັດ, ບັນທ່ອນ, ວັດແທກໄມ້ທ່ອນ ແລະ ການໝາຍໜ້າໄມ້ຊົ່ວຄາວ.	ຕັດ, ບັນທ່ອນ, ວັດແທກໄມ້ທ່ອນ ແລະ ການໝາຍໜ້າໄມ້ຊົ່ວຄາວ.	ບັນຊີໄມ້	ຈຸງານກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້ບ້ານ, ຫ້ອງ ການກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້ເມືອງ	ກວດກາທີ່ຕັ້ງຂອງຕົ້ນໄມ້ຢືນຕົ້ນທີ່ໄດ້ຕັດ ລວມທັງແຜນທີ່ສຳຫຼວດ / ບັນຊີໄມ້ຢືນຕົ້ນທີ່ຄັດເລືອກໃຫ້ຕັດ, ກວດກາ ວັດແທກ ສຸ່ມຕົວຢ່າງ ຕໍ່ໄມ້.	-

ຜູ້ທີ່	ຈຸດຕ້ອງໄສການຄຸ້ມຄອງຂໍ້ມູນໄມ້ທີ່ສໍາຄັນ	ການຄຸ້ມຄອງຂໍ້ມູນໄມ້ຂອງຜູ້ປະກອບການ (Operational control)			ການກວດກາຢັ້ງຢືນຄວາມຖືກຕ້ອງ ເປັນລາຍການ (Verification by subjects - POFI)		
		ກິດຈະກຳ	ການບັນທຶກຂໍ້ມູນໄມ້ໃນຕ້ອງໄສການສະໜອງໄມ້	ຄວາມຮັບຜິດຊອບ	ການກວດກາຄວາມຖືກຕ້ອງຂໍ້ມູນໄມ້ (ພາກສະໜາມ)	ການສຶມທຽບຄວາມຖືກຕ້ອງຂອງຂໍ້ມູນໄມ້ ລະຫວ່າງຕ້ອງໄສ (IMS)	ການອະທິບາຍຂັ້ນຕອນການກວດກາຢັ້ງຢືນຄວາມຖືກຕ້ອງ
				(ໜ່ວຍງານປ່າໄມ້ເມືອງ)			ການຈັດຕັ້ງ ແມ່ນຈະໄດ້ກວດກາຢັ້ງຢືນຄວາມຖືກຕ້ອງຮ່ວມກັນໃນການກວດກາສຸມຕົວຢ່າງ ບ້ານທີ່ມີແຜນຈັດສັນປ່າໄມ້ບ້ານ, ບຸກຄົນ, ນິຕິບຸກຄົນ ຫຼື ການຈັດຕັ້ງ.
	ການວັດແທກ ແລະ ການຈັດຊັ້ນຄຸນນະພາບໄມ້ທ່ອນ	ວັດແທກ ແລະ ຈັດຊັ້ນຄຸນນະພາບໄມ້ທ່ອນ ແລະ ໝາຍໜ້າໄມ້ຖາວອນ	ແບບຝົມ ການວັດແທກ ແລະ ການຈັດຊັ້ນຄຸນນະພາບໄມ້ (ແບບຝົມໃນ 0902/ກປ 2021), ບັນຊີໄມ້ທ່ອນ	ພະແນກກະສິກໍາ ແລະ ປ່າໄມ້ (ຂະແໜງປ່າໄມ້ແຂວງ)	-	ຂໍ້ມູນໄມ້ ລະຫວ່າງ ຕົ້ນໄມ້ຍືນຕົ້ນທີ່ໝາຍໃຫ້ຕັດ ແລະ ໄມ້ທ່ອນ ທີ່ໄດ້ວັດແທກ ແລະ ຈັດຊັ້ນຄຸນນະພາບ: ສັງລວມ ຈໍານວນ ແລະ ບໍລິມາດໄມ້ ແລະ ໄມ້ທ່ອນ ຕາມແຕ່ລະຊະນິດຝັນໄມ້ ແລະ ຕາມການນໍາໃຊ້.	
	ການສ້າງບັນຊີໄມ້ເຜື້ອຂາຍ ແລະ ການຂາຍໄມ້	ຈັດບັນຊີໄມ້ເຜື້ອຂາຍ ແລະ ຂາຍໄມ້ໂດຍກົງ	ບັນຊີໄມ້ ທີ່ຂາຍ, ໃບຮຽກເກັບເງິນ (Invoice)		ກວດກາ ວັດແທກ ສຸມຕົວຢ່າງ ໄມ້ໃນທ່ອນ ໃນບັນຊີໄມ້ທີ່ຂາຍ.	ຂໍ້ມູນໄມ້ ລະຫວ່າງ ໄມ້ທ່ອນທີ່ໄດ້ ວັດແທກ ແລະ ຈັດຊັ້ນຄຸນນະພາບ ແລະ ໄມ້ທ່ອນ ໃນບັນຊີໄມ້ທີ່ຂາຍ: ສັງລວມ ຈໍານວນ ແລະ ບໍລິມາດຂອງໄມ້ທ່ອນທີ່ຂາຍ ຕາມແຕ່ລະຊະນິດຝັນໄມ້.	
	ການຂຶ້ນໄມ້ໃສ່ລົດບັນທຸກ	ການຂຶ້ນໄມ້ໃສ່ລົດບັນທຸກ ເພື່ອເຄື່ອນຍ້າຍໄປສໜ 3	ໃບນໍາສົ່ງໄມ້ ຈາກ ສໜ 1- ສໜ 3 ຕໍ່ຊຸດບັນຊີ ການເຄື່ອນຍ້າຍໄມ້.	ພະແນກກະສິກໍາ ແລະ ປ່າໄມ້ (ຂະແໜງປ່າໄມ້ແຂວງ)	-	-	